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§ 6
Slutlig justering av nämndernas budget för prestationer 
inom pedagogiska verksamheter 2020 
KS 2020/1472

Beslut 
1. Slutlig justering av nämndernas budget för 

prestationsförändring i de pedagogiska verksamheterna om 
totalt -21,0 mnkr godkänns.

2. Finansiering sker genom Central medelsreserv 3, till 
kommunstyrelsens förfogande för prestationsförändringar i 
2020 års budget.

3. Ärendet justeras omdedelbart.

Ärendet
Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 23 november 
2020 behandlas.
 

Beslutsordning
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
stadsledningskontorets förslag. Ordföranden finner att 
ekonomiutskottet beslutar enligt stadsledningskontorets förslag.

Handlingar i ärendet
 370652 (Godkänd - R 4) KS 2020/1472 Tjänsteutlåtande



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Kerstin,Tillkvist 2020-12-17
Anna,Jerlmyr 2020-12-17
ABDULKADIR,KASIRGA 2020-12-17
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§ 9
Ombyggnation Kv. Drivhuset och avveckling av projekt 
vid Sturebyskolan och Enskede skola 
Inriktningsbeslut
KS 2020/1521

Beslut 
Utbildningsnämndens anmälan av inriktningsförslag 
ombyggnation av kvarteret Drivhuset och avveckling av 
projekt vid Sturebyskolan och Enskede skola godkänns med 
hänvisning till vad som anförs i stadsledningskontorets 
tjänsteutlåtande.

Särskilda uttalanden
Borgarrådet Kadir Kasirga (S) gör följande särskilda uttalande.
 

Utbyggnaden och planeringen för att säkerställa elevplatser i 
Stockholm är ett komplext arbete som ska vara högt 
prioriterat inom Stockholms stad. Föreliggande ärende visar 
hur viktigt det är med en god och långsiktig planering 
samtidigt som kapacitet att ompröva tidigare fattade beslut 
ska finnas. Det är bra att skollokalerna där Enskede gårds 
gymnasium tidigare legat omhändertas på ett effektivt sätt 
samtidigt som behovet av elevplatser på högstadiet säkerställs 
i området.
 
Vi är dock oroade över den politiska majoritetens ökade vilja 
att stoppa, pausa och ompröva alltför många 
skolutbyggnadsprojekt. Det är naturligtvis viktigt att ha en 
god kostnadskontroll och att vara medveten om hur ökade 
lokalkostnader påverkar utbildningsnämndens och skolornas 
ekonomi. Men tyvärr finns tecken på hur en otillräcklig 
skolbudget år 2019 och 2020 påverkar viljan att bygga fler 
skolor. Inte nog med att eleverna drabbas idag av bdet 
borgerliga styrets underfinansierade skolbudget, även 
framtidens elever riskerar att drabbas av oförmågan att fatta 
beslut. Att den årliga SAMS-rapporten över hur utbyggnaden 
av stadens skolor fortlöper inte har tagits upp för beslut i 
kommunstyrelsen i år är symptomatiskt för hur den borgerliga 
majoriteten hanterar frågan.
 
Vi anser att stadens skolor i huvudsak ska organiseras som F-
9 skolor. Detta bör eftersträvas vid om- och nybyggnation. 
Förutom att det ger ekonomiska vinster genom ökad 
effektivitet ger F-9-skolor en sammanhållen skolgång för 
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eleverna och ökad möjlighet för lärarna att kunna följa 
elevernas kunskapsutveckling genom hela grundskolan.
 
Vi har tidigare uttryckt vår vilja att Örbyskolans högstadium 
ska permanentas. Örbyskolan är ett tydligt exempel på hur en 
populär skola hade nackdel av att inte ha ett högstadium. 
Redan i femman började skolan dräneras på elever som sökte 
sig till en annan skola. Detta är en situation som riskerar att 
återkomma när högstadiet stängs.
 
Slutligen delar vi utbildningsnämndens oro över den nya 
gymnasieskolans attraktivitet. Vi menar att det kommer 
krävas ett tydligt strategiskt arbete för att göra stadens 
gymnasieskolor som ligger utanför innerstaden mer 
attraktiva. Då före detta Enskede gårds gymnasium drogs 
med ett dåligt rykte måste detta arbete särskilt prioriteras i 
etableringen av den nya skolan.
 

Ärendet
Stadsledningskontorets tjänsteutlåtande daterat den 23 november 
2020 behandlas.
 

Beslutsordning
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
stadsledningskontorets förslag. Ordföranden finner att 
ekonomiutskottet beslutar enligt stadsledningskontorets förslag.

Handlingar i ärendet
 360078 (Godkänd - R 1) KS 2020/1521 Tjänsteutlåtande
 KS 2020/1521-1 Framställan från Utbildningsnämnden



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Kerstin,Tillkvist 2020-12-17
Anna,Jerlmyr 2020-12-17
ABDULKADIR,KASIRGA 2020-12-17
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